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تقسیم تیم  ملی به 
«الف» و «ب» با صلاحدید پیاتزا
تیــم ملی والیبــال ایران در ســال ۱۴۰۴ 
در چهــار رویــداد لیگ ملت هــا ۲۰۲۵، 
قهرمانــی مــردان جهــان ۲۰۲۵، لیگ 
ملت های آســیای مرکــزی و بازی های 
شرکت  اسلامی  کشــورهای  همبستگی 
برنامه ریزی  خواهد کرد کــه براســاس 
انجام شــده، تمرینات این تیم از ششــم 
فروردین بــا کادر ایرانی طبــق برنامه و 
نظارت روبرتــو پیاتزا و تومــاس توتولو 
آغــاز شــد و بــا ورود پیاتزا بــه تهران 
تمرینات این تیم با جدیت هرچه بیشــتر 
در آزادی با ۳۲ بازیکن پیگیری می شود. 
پس از گذشــت چنــد روز از تمرینات و 
اضافه شــدن تمامی لژیونرها و بازیکنان 
فولاد پس از حضــور در لیگ قهرمانان 
مردان آســیا، در راستای نظارت دقیق تر 
بــر عملکــرد بازیکنــان و برنامه ریــزی 
هرچه بهتــر و بالابردن کیفیت تمرینات، 
روبرتور پیاتزا در جلســه ای با کادر فنی 
بازیکنــان دو تیــم الــف و ب را با توجه 
بــه سیاســت ها و اهداف تعریف شــده 
فدراسیون اعلام کرد و با توجه به اینکه 
تیم «ب» پشــتوانه جدی تیم «الف» در 
جریان برگزاری دیدارهای لیگ ملت های 
والیبــال اســت، از مربیان خواســت تا 
ضمن اجرای دقیق برنامه های تمرینات، 
نظــارت هرچــه دقیق تــر بــر عملکرد 
بازیکنان داشــته باشند و به منظور ایجاد 
پشتوانه محکم و قوی برای تیم ملی در 
لیگ ملت ها تمرینات تیم با جدیت تمام 

پیگیری شود.

بر این اساس، عرشیا به نژاد، جواد کریمی، 
بردیــا ســعادت،  امیــن اســماعیل نژاد، 
پوریــا آریاخــواه، مرتضی شــریفی، پوریا 
حســین خانزاده، علی حق پرست، احسان 
دانش دوســت، متیــن احمدی، یوســف 
کاظمی، عیســی ناصری، شایان محرابی، 
آرمان صالحــی و محمدرضا حضرت پور  
بازیکنــان تیم «الف» هســتند که زیر نظر 
روبرتو پیاتزا و تومــاس توتولو قرار دارند. 
بازیکنان تیم ملی «ب» هم شامل عمران 
ایلشــن  سیدعباســی،  اردلان  کوکجیلی، 
داودی پور، محمد بربســت، امیر پژومان، 
امیرمحمد گلــزاده، امیررضا آفتاب آذری، 
مصطفی نجفی، امیرحســن ملاعباســی، 
علیرضا  توخته،  امیرحسین  مهدی جلوه، 
مصلح آبادی، امیررضا ســرلک، شــاهین 
توانا، حسین حاجی کلاته، موسی سخاوی 
و امیرحسین ســاداتی هستند که زیر نظر 
پیمــان اکبری بــه تمرینات خــود ادامه 
پایان یافتن  بــا  اســت  می دهنــد. گفتنی 
رقابت هــای لیگ قهرمانان مردان آســیا 
و بازگشــت تیم فــولاد ســیرجان، علی 
علی  اســفندیار،  امیرحســین  حاجی پور، 
رمضانــی، محمــد ولــی زاده و آرمیــن 
قلیچ نیازی با نظر پیاتزا پس از استراحتی 
کوتاه به اردو ملحق می شوند و همچنین 
مبین نصری بازیکن تیم زاویرچه لهستان 
بــا پایان رقابت های باشــگاهی تیمش تا 
اول خرداد به جمع اردونشــینان اضافه 

خواهد شد.

جلالی: نتوانستم آن طور که می خواهم کار کنم
رئیس کمیته فنی فدراسیون فوتبال از سمت خود کناره گیری و عنوان کرد 
نتوانسته آن طور که دلش می خواسته کار کند. مجید جلالی درباره انتقاد از 
داخل فدراسیون فوتبال درباره انتخاب کادر فنی تیم نوجوانان اظهار کرد: «اصلا به 
این موضوع ربطی ندارد. پیشنهاد من چمنیان بود اما در انتخاب دستیارانش هیچ 
کاری نداشــتم. من در این هشت ماه پس از اینکه به مرحله نهایی جام ملت های 
آســیا رفتیم، هیچ ارتباطی با مجموعه نوجوانان نداشتم. مشکل این است کمیته 
فنی هیچ جایی در اساسنامه فدراسیون ندارد». او افزود: «وقتی خواستم کارم را در 
فدراسیون شروع کنم خیلی ها گفتند نرو! اما گفتم می روم تا ایده هایم را اجرا کنم. 
من اســتعفایم را کتبی داده ام. اگر بخواهند ادامه بدهم می گویم هویت کمیته را 
اعلام کنند. من اگر ۱۶ ماه در این پست ماندم صرفا به خاطر آقای تاج بود. او بارها 
و بارها در تمام جلســات از من حمایت و خیلی کمک کرد». جلالی اختلاف نظر با 
هدایــت ممبینی را تأیید کــرد: «دو ماه اول خوب بود، ســپس موارد دیگری نظیر 
آمــوزش، بانوان، تیم هــای ملی و... خواســتیم طرح را اجرائی کنیــم، اما گفتند 

زیرمجموعه شما نیست».

نعمت زاده: من و ناهید، دو دوست و رقیب هستیم
در حاشــیه مراسم تولد المپین های ورزش ایران در موزه ملی ورزش، مبینا 
نعمت زاده دارنده مدال برنز المپیک ۲۰۲۴ پاریس در رشته تکواندو، درباره 
اتفاقــات اخیر صحبت کــرد. او درباره اختلاف با دیگر مــدال آور تکواندو ایران در 
المپیک  گفت: «من و ناهید کیانی هیچ مشکلی با هم نداریم. دو دوست و دو رقیب 
هستیم که این موضوع باعث پیشرفت ما می شود. وزن المپیکی ما یکی است و در 
جهانــی وزن ما متفاوت اســت. امیدوارم هر دو  ما در مســابقات جهانی به مدال 
برســیم. اصلا ناراحتی بین ما وجود نداشت و ما از هم ناراحت نشده ایم. هرکس 
ببازد ناراحت می شود. احترام ناهید برای من و همه تیم واجب است». نعمت زاده 
در پاسخ به این سؤال که آیا در وزن فعلی خود باقی می ماند،  توضیح داد: «از طرف 
فدراسیون خواستند که من تا المپیک ۲۰۲۴ در وزن ۴۹ کیلوگرم باقی بمانم و بعد 
وزنم را تغییر دهم؛ چراکه ماندن در ۴۹ کیلوگرم برای من آسیب زا بود.  اصلا دیگر 
توانایــی این را که به وزن ۴۹ کیلوگرم بروم، ندارم؛ چون قدم  بلند اســت و همان 
چهار ســالی که در ۴۹ کار کردم، خیلی تحت فشــار بودم. وزن زیاد کم کردن روی 

روح و روان آدم تأثیر می گذارد و در وزن فعلی ادامه می دهم».

تاج: اجازه بدهید تیم ملی آرامش داشته باشد
رئیس فدراســیون فوتبال تأکید کرد که باید روی فوتبال پایه بازنگری جدی 
صورت بگیرد. مهدی تاج دیروز در حاشــیه مراسم طرح ملی «گرسروتز» 
ایران گفت: «طرحی از طرف فیفا آمده که کمیته اخلاق و انضباطی یکی شــوند. 
بعضــی تخلفات را کمیته اخلاق و بعضی را کمیتــه انضباطی نظر می دهد و در 
بعضی نیز هیچ  کدام دخالتی ندارد که همین موضوع باعث مشکلاتی شده است. 
این یک طرح اســت و باید با هیئت رئیسه و کمیته قوانین این موضوع را بسنجیم. 
AFC  و FIFA  توصیه های داشــتند که باید در قوانین ما اضافه شــود، مثلا طرحی 
درخصــوص داوران دارد که هیچ کس در فصل آینده درباره داوران حق اظهار نظر 
نــدارد و یک دیوار حراســتی برای داوران ایجاد شــده اســت». او درباره انتخاب 
ســرمربی تیم امید چنین واکنشی داشت: «سرمربی به زودی و در روزهای پیش رو 
معرفی خواهد شد. باید روی فوتبال پایه بازنگری جدی صورت بگیرد؛ چراکه نتایج 
به هیچ وجه رضایت بخش نبوده است. حتی تیم ملی فوتسال بانوان با وجود اینکه 
توانست روی سکو برود و به جام جهانی برسد، با توجه به برنامه ریزی که داشتیم 
و هزینه ای که شد، نتایج برای ما قابل قبول نبود». رئیس فدراسیون فوتبال درباره 
شایعه حضور فرهاد مجیدی به جای امیرقلعه نویی بیان کرد: «خواهش می کنم 
اجازه بدهید تیم ملی آرامش داشته باشد. از قلعه نویی راضی هستیم و بازیکنان 
تیم ملی هم از او راضی هستند. دست به دست هم بدهیم نتایج تیم ملی از قبل 

بهتر شود».

حضور در لیگ اروپا از دسته دوم فرانسه
در اتفاقی نادر در فوتبال اروپا، باشــگاه رنس فرانسه ممکن است در فصل 
آینده در رقابت های اروپایی حاضر شــود، در حالی  که از لیگ برتر فرانســه 
سقوط کرده است. رنس با شکست برابر لیل و پیروزی لوهاور مقابل استراسبورگ، 
در پایان فصل در جایگاه شــانزدهم قرار گرفت. این جایگاه آنها را به بازی پلی آف 
ســقوط مقابل تیم متز از لیگ دو می فرســتد. از ســوی دیگر، رنس با عملکردی 
درخشان در جام حذفی فرانسه توانسته به فینال برسد و حالا باید با پاری  سن  ژرمن 
روبه رو شــود. در صــورت پیروزی در این دیــدار و قهرمانی در جــام حذفی، آنها 
سهمیه حضور در لیگ اروپا را به دست خواهند آورد. این در حالی است که اگر در 

پلی آف برابر متز شکست بخورند، به دسته دوم سقوط خواهند کرد.
چنین وضعیتی در تاریخ فوتبال اروپا بی ســابقه اســت و تاکنون تیمی از دسته 
دوم لیگ کشــورش در رقابت های اروپایی حضور نداشته است. جالب تر اینکه 
رنس در فصل جاری دو بار با پاریس مساوی کرده و امید دارد در فینال نیز آنها 
را شکست دهد. حالا چشم فوتبال دوستان اروپا به سه بازی سرنوشت ساز رنس 

دوخته شده است.

سوژه خبرها

لیگ برتر فوتبال دوره بیســت وچهارم با قهرمانی تراکتور به پایان رسید و حالا 
فرصت مناســبی برای ارزیابی و بررســی فصلی از فوتبال باشگاهی مان است که 
اتفاقات، حواشــی و فراز و فرود زیادی داشت. علی لطیفی، مهاجم سابق تیم ملی 

و باشــگاه اســتقلال، در گفت وگو با «شرق» به بررســی ابعاد مختلف لیگ برتر پرداخت؛ از کیفیت 
فنی بازی ها تا ظهور استعدادها، از وضعیت داوری تا حضور بازیکنان خارجی و مدیریت باشگاه ها. 
لطیفی با صراحت از فقدان ســاختار حرفه ای در فوتبال ایران، نفوذ سیاســت  در تصمیم گیری ها  و 
تأثیرات منفی بی ثباتی مدیریتی ســخن گفت و بر لزوم ورود جدی بخش خصوصی و حرفه ای شدن 

داوری تأکید کرد.
ارزیابی کلی شما از کیفیت لیگ امسال چیست؟  �

کیفیــت لیگ امســال در مجموع رضایت بخش نبود. وقتی به فوتبال دنیــا نگاه می کنیم، متوجه 
می شــویم که فاصله ما روز به روز در حال افزایش اســت. یکی از نشــانه های بارز این وضعیت، نبود 
ستاره هایی با آینده روشن در فوتبال ماست. زمانی بازیکنان جوانی مثل مجتبی جباری، خسرو حیدری 
و بســیاری دیگر در تیم های پایه ظهور می کردند و بعد در تیم های بزرگ مطرح می شــدند، اما امروز 

دیگر چنین پدیده هایی به ندرت دیده می شوند. ما در گذشته 
زمین های خاکی داشــتیم که محلی برای کشف استعدادها 
بودند. بســیاری از بازیکنان بــزرگ از همین زمین ها معرفی 
شــدند؛ اما امــروز آن زمین ها یا تبدیل بــه چمن مصنوعی 
شــده اند یــا از بین رفته انــد. در حال حاضر بســیاری از این 
زمین ها در اختیار شهرداری هاست و استفاده از آنها مستلزم 
پرداخت هزینه اســت. یک خانواده اگر فرزند بااســتعدادی 
داشته باشــد، دیگر به راحتی نمی تواند او را به زمین فوتبال 
ببرد. استعدادیابی ما کاملا نابود شده است. امروزه بسیاری 
از مدارس فوتبال فقط برای کســب درآمد فعالیت می کنند. 
بــا یک بنر تبلیغاتی، کودکان ثبت نام می شــوند اما در طول 
فصل خبری از آموزش مســتمر یا مربیگری اصولی نیست. 

همین مسئله باعث شده استعدادهای واقعی در همان گام های نخست نادیده گرفته شوند.
نقش مربیان در تربیت نسل جدید فوتبالیست ها چقدر پررنگ است؟  �

مربیان عاشق فوتبال که در زمین های خاکی بچه ها را تعلیم می دادند، دیگر وجود ندارند. شرایط 
اقتصادی و اجتماعی کشــور باعث شده بســیاری از افراد به دلایل معیشتی نتوانند کار در این حوزه 
را ادامــه دهند. همین موضوع باعث شــده از بعد از نســل ما در دهه ۷۰ و اوایــل ۸۰، دیگر پدیده 

خاصی ندیده ایم.
درباره بازیکنان گل زن لیگ امسال چه نظری دارید؟  �

همین امروز داشــتم جدول گل زنان را بررسی می کردم. امیرحسین حسین زاده  ۱۴ گل زده است. 
این آمارها اصلا قابل مقایسه با لیگ های معتبر نیست. مهاجمان لیگ برتر انگلیس میانگین گل زنی 
نزدیــک به یک دارند. در پرتغال که ۱۸ تیم دارد، آمار گل زنی گیوکرش ۳۹ گل بوده اســت. ما هنوز 

مشکل تغذیه مهاجمان داریم.
شما به خلاقیت بازیکنان ایرانی در گذشته اشاره کردید. لطفا کمی بیشتر در این باره توضیح دهید.  �

در گذشــته ما بازیکنانی داشتیم که به  خاطر نبوغ فردی شــان در فوتبال آسیا زبانزد بودند. مثلا 
ناصر محمدخانی یا محســن آشوری از  کسانی بودند که با خلاقیت شــان بازی ها را می ساختند. در 
خط میانی تیم ها، یک بازی ســاز خلاق حضور داشــت که دید بالا و قدرت رهبری در زمین داشــت. 
این بازیکنان باعث می شــدند تماشاگر با شوق و هیجان به ورزشــگاه بیاید. اما حالا این نسل تقریبا 

از بین رفته است.
پس شــما معتقدید یکی از دلایل خلوت شــدن ورزشــگاه ها همین کاهش کیفیت فنی بازیکنان   �

است؟

کاملا درست اســت. مردم ما هنوز عاشق فوتبال هســتند ولی دیگر انگیزه ای 
برای آمدن به ورزشــگاه ندارند. مثلا در دهه ۶۰ که من نوجوان بودم، نه رسانه ای 
بود، نه اینترنتی، ولی با عشق از کرج به تهران می آمدم برای دیدن یک بازی. حالا 
ورزشگاه آزادی در بیشــتر بازی ها، حتی دیدارهای استقلال و پرسپولیس با سپاهان و تراکتور، تقریبا 

خالی است.
نظرتان درباره قهرمانی تراکتور چیست؟  �

تراکتور ســرمایه گذاری خوبی کرده بــود و تیمش فوتبال تهاجمی جذابــی ارائه داد. قهرمانی 
تراکتور صرفا یک اتفاق نبود، حاصل کار و تلاش مســتمر بود. من به عنوان یک فوتبالیســت قدیمی 
می گویــم که باید از تیم هایی مثل تراکتور حمایت کرد. یکی از مهم ترین نکات برای توســعه فوتبال 
ایران، خروج از مدیریت دولتی و ورود بخش خصوصی واقعی اســت. در حال حاضر، اگر یک مدیر 
دولتی فوتبال را دوست داشــته باشد، برایش هزینه می کند، اگر علاقه نداشته باشد، نه. فوتبال باید 
در اختیار کســانی باشــد که برای آن برنامه دارند. مهم ترین منابع درآمد باشــگاه ها در دنیا، پخش 
تلویزیونی، اسپانســرینگ و فروش بلیت اســت، اما در ایران حتی درآمد حاصل از پخش تلویزیونی 

را هم نمی دهند.
ارزیابی شما از سطح داوری لیگ ایران چیست؟  �

 داورهــای ما از نظر شــخصیتی انســان های ســالمی 
هستند، اما مشکلات ساختاری زیادی وجود دارد. بخشی از 
داوری تحت تأثیر فشــارهای بالادستی است. در بسیاری از 
بازی های مهم، تصمیماتی گرفته می شــود که جبران ناپذیر 
اســت. داورها امنیت شــغلی ندارند. در کشورهای مدرن 
مثل اســترالیا، داور یک شغل حرفه ای و پردرآمد دارد. مثلا 
فغانی که از ایران رفت، حالا در اســترالیا با آرامش داوری 
می کنــد. ولی در ایران، داور باید نگران خانواده اش باشــد، 
چــون امنیت ندارد. بــازی تراکتور و نفت تهــران را به یاد 
دارم که ۳–۳ شــد. علیرضا فغانی داور آن بازی بود و آندو 
تیموریان را اشــتباهی اخراج کرد. اشتباهات فاحشی داشت، با اینکه فغانی بهترین داور تاریخ ایران 
است. همان اشــتباه باعث شــد قهرمانی تراکتور از بین برود. حتی نیروی انتظامی مجبور شد وارد 
شود، تلفن ها را قطع کردند، گفتند تراکتور قهرمان شده، بعد گفتند نه. شما ببینید تصمیمات داوری 

تا چه حد می تواند شرایط یک تیم و هوادارانش را تغییر بدهد.
آیا بازیکنان خارجی در این سال ها کیفیت و سطح لیگ را بالا برده اند؟  �

متأســفانه نه. فقط تعداد کمی از آنها باکیفیت هستند. مثلا در استقلال، جانواریو بازیکن خوبی 
بود. ولی بیشــتر بازیکنان خارجی فقط برای پرکردن لیســت آمده اند. مثل مسعود جمعه که اصلا 
آماده نبود. رســانه ها تبلیغ کردند ولی حتی یک بازی خوب هم نداشت. جالب است که برای ورود 
بازیکن خارجی، شــرط بازی ملی می گذارند؛ یکی ممکن اســت در تیم ملی فیلیپین پنج بازی کرده 
باشــد، ولی کیفیت بازیکن برزیلی که حتی دو بازی ملی دارد، خیلی بیشــتر اســت. این سیاست ها 
اشتباه اســت. هنوز هم در سیستم نقل وانتقالات شاهد سوءاســتفاده هایی هستیم. برخی بازیکنان 

خارجی صرفا برای منافع مالی عده ای جذب می شوند.
فصل آینده فوتبال ایران را چطور می بینید؟  �

تا زمانی که سیاســت گذاری ها سلیقه ای باشــد، عدالت در صدور آرا وجود نداشته باشد، بخش 
خصوصی واقعی وارد نشــود و به مربیان و داوران امنیت شغلی داده نشود، وضعیت بهتر نخواهد 
شــد. فوتبال ایران پتانســیل زیادی دارد، اما نیاز به برنامه ریزی دقیق و حرفــه ای دارد. البته با تمام 
نقدها و ایراداتی که به فوتبال ایران وارد اســت، باید اذعان کرد در مقایســه با سایر بخش ها، فوتبال 
ما ساختار پاک تری دارد. ناهنجاری های موجود، انعکاسی از مشکلات جامعه است اما در مجموع، 

فوتبال ایران نسبت به حوزه های دیگر، ساختار سالم تری دارد.

اورنبورگ سقوط کرد، تیم های ایرانی امیدوار شدند
سحرخیزان چهره جذاب نقل وانتقالات

در فصل فوتبالی که به روزهای پایانی آن رســیده ایم، شاهد 
فعالیت تعدادی از ســتاره های فوتبال مان به عنــوان لژیونر در 
لیگ های مختلف بودیم. برخی از آنها ســال موفقی را ســپری 
کردند و تعدادی دیگر به همراه تیم شــان، ناکامی در رزومه شان 
ثبت شــد. در این میان روســیه جزء مقصدهــای محبوب برای 
ســتاره های نوظهور فوتبال ایران محســوب می شود و در فصل 
اخیر، ســه چهره شــاخص ایرانی در جمع بازیکنان شــاغل در 
لیگ برتر روســیه حضور داشته اند. سعید ســحرخیزان در کنار 
محمدجواد حســین نژاد و محمد محبی، ســه ایرانی شاغل در 
فوتبال باشــگاهی روســیه هســتند که عملکردی متفاوت را از 
خود به جای گذاشتند. در شــرایطی که زمزمه ها درباره احتمال 
توافق حســین نژاد با اســتقلال روز به روز در حال افزایش است و 
گفته می شــود او در بــازار نقل وانتقالات تابســتانه به لیگ برتر 
ایران بازمی گردد، حالا توجهات به سوی سعید سحرخیزان رفته 

است. از سویی، سقوط تیمی که او تحت قراردادش است، آینده 
کاری ســحرخیزان را بیش از پیش مبهم کرده اســت. اورنبورگ 
در فاصله یک هفته مانده به پایان فصل لیگ برتر روســیه، فقط 
۱۹ امتیــاز دارد و در رده پانزدهم جــدول ۱۶تیمی رقابت ها قرار 
گرفته اســت. در لیگ روسیه، تیم های رتبه سیزدهم و چهاردهم 
به پلی آف می روند و تیم های پانزدهم و شــانزدهم مستقیما به 
دسته پایین تر ســقوط می کنند که با شکســت اورنبورگ مقابل 
کراسنودار در بازی ابتدای هفته، فاصله این تیم با احمد گروژنی 
در رتبه چهاردهم به پنج امتیاز رســید تا ســقوط یاران ســعید 
سحرخیزان به دسته پایین تر قطعی و پایان حضور این تیم در لیگ 
برتر روسیه  رسمی شود. سحرخیزان ۲۱ساله که بعد از درخشش 
در گل گهر ســیرجان لژیونر شد و به فوتبال روسیه رفت، هنوز دو 
فصل دیگر با اورنبورگ قرارداد دارد، اما ســقوط تیم او به دسته 
پایین تر باعث شده تا عملا قراردادش با تیم روسی تحت الشعاع 

قرار گیرد و از درجه اعتبار ســاقط شــود. بدون  شک بازیکن آزاد 
شدن سعید سحرخیزان در پنجره نقل وانتقالات پیش رو می تواند 
توجهات را به ســوی او جلب کند؛ به ویژه آنکه ســحرخیزان در 
فصل بدِ اورنبورگ، عملکردی درخشان از خود به جای گذاشت 
و هفت گل از ۲۶ گل تیمش در لیگ برتر روسیه را به  ثمر رساند و 
همچنین یک گل هم برای این تیم در جام حذفی روسیه زد. این 
در حالی است که بر اساس اعلام برخی منابع، استقلال و سپاهان 
در روزهای گذشته به صورت چراغ خاموش پیگیر وضعیت سعید 
سحرخیزان بودند که با توجه به ماندن دو فصل دیگر از قرارداد 
او با باشگاه روسی، آنها امید زیادی به جذب سحرخیزان نداشتند. 
اما در مقطع فعلی، شــرایط متفاوت به نظر می رسد و باید طی 
روزهای آینده منتظر علنی شدن جنگ دو تیم در مسیر جذب این 
مهاجم جوان ماند. هرچند گفته می شــود اولویت ســحرخیزان 

همچنان لژیونر ماندن است.
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علی لطیفی در گفت وگو با «شرق» 

فوتبال ایران از نبوغ خالی شده است
سیاست گذاری های دولتی فوتبال ما را عقب نگه داشته


